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Zápis ze 23. řádného zasedání ZO Bohutice ze dne 20. 1. 2025 
 

Místo konání:  Zasedací místnost OÚ 

Začátek:          v 18.00  hod. 

Ověřovatelé:     Rostislav Čepera, Vít Vejvalka 

Zapisovatel:      Radek Sedmera 

Přítomni:          S. Mašová,, R. Sedmera, M. Holoubek, R. Štefka, R. Čepera, R. Rozbořil, 

T.Novosad, V.Vejvalka 

Omluveni: J. Helešic 

    

 

Program jednání: 

 

  1) Technický bod (schválení programu jednání, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

  2) Kontrola usnesení 

  3) Zadání výběrového řízení- Komunální fotovoltaický systém v obci Bohutice 

  4) Souhlas se stavebními úpravami rodinného domu č.p. 231 
   

Doplněné body do programu jednání: 

 

5) Rozpočtové opatření č. 07/2024 

6) Zajištění technického dozoru - Komunální fotovoltaický systém v obci Bohutice 

7) Podání žádosti o dotaci  Oprava zastávky Bohutice – 4. výzva SP SZP MAS 

Znojemské vinařství  

8) Žádost o finanční příspěvek Unie rodičů při ZŠ a ZŠ Bohutice 

9) Osvětlení sklep sv. Florian 

10) Diskuse 

11) Závěr 

 
Zasedání zahájeno v 18.00 hod. 

 

1. Technický bod (schválení programu jednání, určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu) 

 

ZO projednalo a schválilo program jednání. 

 

Pro 7 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0 hlasů  

Usnesení č. 1 bylo přijato. 

 

ZO schválilo ověřovatele zápisu – Rostislav Čepera, Vít Vejvalka 

 

Pro 7 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0 hlasů 

Usnesení č. 2 bylo přijato. 

 

ZO schválilo zapisovatele – Radek Sedmera 

 

Pro 7 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0 hlasů  

Usnesení č. 3 bylo přijato. 
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2. Kontrola usnesení 

 

Byla provedena kontrola usnesení 

 

ZO vzalo na vědomí. 

 

 

3.  Zadání výběrového řízení- Komunální fotovoltaický systém v obci Bohutice 

ZO projednalo zadávací dokumentaci k veřejné zakázce malého rozsahu s názvem „ Komunální 

fotovoltaický systém v obce Bohutice“ 

Budou osloveny následující firmy: 

1. AmitySun s.r.o., jednatel Ing. Tomáš Dvořák, Nové Sady 988/2, 602 00 Brno,                

IČ: 173431143 

2. ERD ENERGIE s.r.o., jednatel Zdeněk Pištěk, Nádažní 1000, 696 03 Dubňany,            

IČ: 29195071 

3. ARQE s.r.o., jednatel Oldřich Mikštík, Holandská 2, 639 00 Brno, IČ: 29187443 

4. Optimal-powerenergy a.s, jednatel Jaroslav Zavoral, Rozsochy 145, 592 57 Rozsochy, 

IČ. 14235544 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje zadání veřejné zakázky malého rozsahu s názvem“ Komunální fotovoltaický 

systém v obce Bohutice“ 

Budou osloveny následují firmy: 

1. AmitySun s.r.o., jednatel Ing. Tomáš Dvořák, Nové Sady 988/2, 602 00 Brno,                

IČ: 173431143 

2. ERD ENERGIE s.r.o., jednatel Zdeněk Pištěk, Nádažní 1000, 696 03 Dubňany,            

IČ: 29195071 

3. ARQE s.r.o., jednatel Oldřich Mikštík, Holandská 2, 639 00 Brno, IČ: 29187443 

4. Optimal-powerenergy a.s,, jednatel Jaroslav Zaoral, Rozsochy 145, 592 57 Rozsochy,   

IČ. 14235544 

Lhůta pro podání nabídek končí dne 3. 2. 2025 v 17:00 hodin. 

Otevírání obálek s nabídkami se uskuteční 3. 2. 2025 v 17:01 hod. na adrese Bohutice č. 8. 

Výběrová komise ve složení: Rudolf Rozbořil – předseda, člen – Tomáš Novosad, Robert Štefka 

Pro 7 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0  hlasů 

Usnesení č. 4 bylo přijato. 

 

 

4.  Souhlas se stavebními úpravami rodinného domu č.p. 231 

ZO projednalo žádost o vydání souhlasu s provedením stavebních úprav rodinného domu č.p. 

231 v obci Bohutice. 

ZO byla předložena projektová dokumentace. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bohutice schvaluje a vydává souhlas se stavebními úpravami rodinného 

domu č.p. 231 v obci Bohutice dle předložené projektové dokumentace. 

Pro 7 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0  hlasů 

Usnesení č. 5 bylo přijato. 

 

18:10 – Příchod Miloslav Holoubek 

 

5. Rozpočtové opatření č. 07/2024 

ZO projednalo rozpočtové opatření č. 07/2024. 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 07/2024. Rozpočtové opatření je přílohou zápisu. 

Pro 8 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0  hlasů 

Usnesení č. 6 bylo přijato 

 

6. Zajištění technického dozoru - Komunální fotovoltaický systém v obci Bohutice 

ZO projednalo nabídku na zajištění technického dozoru k realizaci projektu “ Komunální 

fotovoltaický systém v obce Bohutice“. 

Nabídka firmy EnergetiCo Smart Energy s.r.o.v ceně 47.000 Kč. 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje uzavření smlouvy s firmou EnergetiCo Smart Energy s.r.o. na zajištění 

technického dozoru k realizaci projektu “ Komunální fotovoltaický systém v obce Bohutice“                          

za nabídkovou cenu 47.000 Kč. 

Pro 8 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0  hlasů 

Usnesení č. 7 bylo přijato 

7. Podání žádosti o dotaci Oprava zastávky Bohutice – 4. výzva SP SZP MAS Znojemské 

vinařství   

ZO projednalo podmínky a možnosti získání dotace na opravu autobusové zastávky ve 4. Výzvě 

Státního programu Společná zemědělská politika Místní akční skupiny Znojemské vinařství. 

Požadovaná výše dotace může být max. do výše 600.000 Kč. Výše žádané dotace ovlivňuje 

bodované ohodnocení žádosti.  

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce souhlasí s podáním žádosti o dotaci na opravu autobusové zastávky v ve 4. 

Výzvě Státního programu Společná zemědělská politika – Fische 5 Základní služby a obnova 

obcí - Místní akční skupina Znojemské vinařství. 

Pro 8 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0 hlasů  

Usnesení č. 8 bylo přijato 
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8. Žádost o finanční příspěvek Unie rodičů při ZŠ a ZŠ Bohutice 

ZO projednalo žádost Unie rodičů při ZŠ a MŠ Bohutice o finanční příspěvek z rozpočtu Obce 

Bohutice ve výši 5.000 Kč. Jedná se o individuální příspěvek na pořádání Dětského maškarního 

plesu dne 23. 3. 2025 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Unii rodičů při ZŠ a MŠ Bohutice ve výši              

5.000 Kč. Finanční prostředky budou použity na zajištění kulturní akce Dětský maškarní ples. 

Pro 8 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0  hlasů 

Usnesení č. 9 bylo přijato 

 
9. Osvětlení sklepa sv. Florian 

 
Rudolf Rozbořil navrhuje opravu osvětlení ve sklepě sv. Florian (archivní boxy).                                   

Dne 28. 12. 2024 bylo osvětlení nefunkční a problém se opakuje často. 

 

Starostka- s osvětlením je problém, opakující se několik let. V roce 2021 bylo kompletně 

opraveno osvětlení  místností, kdy byly zářivky nahrazeny bodovými světly s ochranou proti 

vlhkosti. V jednotlivých spodních boxech na víno zůstalo původní osvětlení. Bylo zjištěno, že     

při vyšší vlhkosti dochází k rosení vodích kabelů a zatékání vody do montážní krabice. Kabely 

do krabice jsou vedeny od shora dolů. Je potřeba kompletní výměna elektriky. V roce 2021 jsme 

nechali zpracovat nabídku na kompletní výměnu elektroinstalace ve sklepě, ale výměna nebyla             

z důvodu vysoké ceny provedena. Oprava se provedla pouze z části. 

Návrh na usnesení: 

ZO souhlasí s realizací opravy elektroinstalace ve sklepě sv. Florian. Opravu elektroinstalace 

provede firma JMK elektro. 

Stávající osvětlení v boxech bude nahrazeno novým LED osvětlením. Bude zadáno vypracování 

nové nabídky. Náklady na opravu se předpokládají v částce 150.000 Kč. 

ZO projedná cenovou nabídku na dalším zasedání ZO. 

Pro 8 hlasů, Proti 0 hlasů, Zdrželi se 0  hlasů 

Usnesení č. 10 bylo přijato 

 
 

10. Diskuse 

 

Zastupitelům byl předložen návrh na zpracování Místní energetické koncepce, na kerou jsou 

poskytovány dotace ( výzva č. NPO 3/2024) ve výši 95 %. Podklady budou zastupitelům 

přeposlány e-mailem. 

 

Zastupitelům byla předložena cenová nabídka na solární svítidlo, ke kterému je možná instalace 

kamery. 

 

Informace o vydání souhlasu s rekonstrukcí sirény na budově Základní školy 
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Termín podzimních slavností 

 

Na podzim budou probíhat volby do Poslanecké sněmovny. S ohledem na skutečnost, že 

prezident uzákonil termín komunálních a krajských voleb od roku 2026 na první pátek a sobotu    

v měsíci říjnu, je pravděpodobné, že se volby do Poslanecké sněmovny budou konat 4. 10. 2025. 

Info z internetu: 

Volby tak budou nejspíše v září nebo v říjnu 2025. V úvahu přichází víkendové termíny pátek a 

sobota 12. a 13 září, 19. a 20 září, 26 a 27. září a 3. a 4. října 2025.   

 

Program slavností je nutné zabezpečit již v této době. Je proto nutné se domluvit na novém 

termínu slavností. 

Návrh 20. 9. 2025 nebo 11. 10. 2025. 

 

ZO odsouhlasilo termín Podzimních bohuticích slavností na sobotu 11. 10.2025. 

 

 

Robert Štefka – informoval zastupitele o termínu kácení thují v areálu Obůrky, a to dne                    

9. 2. 2025.  

Obec vydala rozhodnutí o kácení thují dne 23. 9. 2024 po projednání v diskusi řádného zasedání 

č. 20, S. Mašová navrhuje ještě zvážení pokácení. 

ZO trvá na pokácení thují. Hlavním důvodem odstranění thují je argument, že kořeny stromů 

poškozují zeď ke kurtům a znehodnocují nově vybudovanou plochu kurtu. 

 

Rudolf Rozbořil: 

Požaduje přidání 3 ks Zpravodaje. 

Dotaz, proč dne 31. 12. 2024 nebyla posypána komunikace v Panské zahradě a cesta od kolejí           

k cestičce. 

Rostislav Čepera: 

Navrhuje zákaz používání ohňostrojů na Nový rok v obydleném území obce. 

 

 

 

11. Závěr 

 

Ověřovatelé: Rostislav Čepera, Vít Vejvalka 

 

Zasedání ukončeno ve 20:00   hod. 

 

Starostka obce: Simona Mašová 

 

Zapisovatel: Radek Sedmera 

 

Vyhotoveno dne 22.01.2025 

 

 

 

https://www.kurzy.cz/kalendar/rijen/2025/
https://www.kurzy.cz/kalendar/rijen/2025/

